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Geacht college,

Naar aanleiding van ons debat van woensdag 17 februari 2021 aangaande het 
Voorbereidingskrediet bestuursopdracht bestuurlijke en ambtelijke huisvesting hebben wij 
de volgende (technische) vragen.

1. Graag ontvangen wij een overzicht waarin het verschil van tussen het ingehuurde
en eigen personeel, die worden betaald uit dit krediet, duidelijk wordt
omschreven

2. In vervolg hierop ontvangen wij graag het % ingehuurd personeel voor de gehele
organisatie waarin een overzicht wordt gemaakt per 1-1-2019,  1-1-2020 en 1-1-
2021

3. U stelde dat in de Kadernota 2021 ( visie 2030) dit besluit al is aangekondigd.
Nu het krediet al op 1-10-2020 is geactiveerd graag ontvangen wij de rede
waarom u de aanvraag niet heeft verwerkt in het besluit van de Kadernota. (
Indien deze vraag als politiek wordt aangeduid deze graag conform artikel 39
RvO behandelen)

4. Is het college op de hoogte dat er anno 2021 nog steeds een door de raad
vastgesteld format is voor de Startnotitie ?
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Zo ja waarom is dit format dan hier vervangen door een Bestuursopdracht

5. Graag ontvangen wij een overzicht van dat deel van het krediet dat al is (wordt)
uitgegeven tot 9 maart 2021

6. Op basis van welk krediet gaat het college deze kosten boeken indien er geen
akkoord komt op dit krediet.

7. In de vorige beantwoording als mede in het debat is ons niet duidelijk geworden
wat er nu “concreet” niet goed is aan de uitgewerkte plannen van Lakerveld in
januari 2020. Welke concrete afwijkingen van het PvE raadzaal heeft u
gevonden in deze plannen

8. Zijn de plannen van Lakerveld al voorzien van een advies van de
rijksmonumentencommissie ?

Zo ja ontvangen wij graag dit advies

In afwachting op uw reactie

Met vriendelijke groet,

Timo Pauw

Raadslid PRO Sliedrecht


